

Foundation

A perfect floor starts here



About this product

Foundation achieves uncommon levels of durability and permanency for total sealer protection for resilient and non-resilient floors. This acrylic copolymer floor sealer is formulated to provide floors with a clear, non-yellowing coating, to enhance the appearance of floor finishes. Water-based, it can safely be used on all types of flooring. Foundation provides a smooth surface for the floor finish application even on worn or damaged floors. An excellent choice for high traffic areas as its fast drying formula keeps the down-time to a minimum.

- Ideal as a base coat for floor finishes
- Excellent slip resistance
- Detergent resistant
- Safe for all types of flooring
- Ideal for dust control for concrete floors
- Protects flooring
- Solvent free – no harmful vapours
- Biodegradable
- No odour
- ECOLOGO Certified (UL 2777)
- Coverage per 4 L is 1600 ft² to 2500 ft²

Why do we recommend using a floor sealer?

Floor sealers are able to protect your existing flooring investment from future abrasions and dirt as well as improve floor safety. They considerably reduce maintenance costs. Sealers are used for building a base before you apply a finish and, given their high solids percentage, they exhibit little or no shine. A sealed, unfinished floor will have a dull or matte appearance.



Want exceptional results?

Follow with the application of our floor finish Orbit!

Codes: 52064 (4 L)
52066 (20 L)

Codes:

53777 (4 L)
53779 (20 L)



Foundation

Un plancher idéal, ça part d'ici



À propos du produit

Foundation atteint des niveaux hors pair de durabilité et de permanence pour une protection totale du bouche-pores sur les planchers résilients et non résilients. Ce scellant à base de copolymère acrylique est formulé pour fournir aux planchers une couche transparente qui ne jaunit pas, pour améliorer l'apparence des finis à plancher. À base d'eau, il peut être utilisé en toute sécurité sur tous les types de planchers. Foundation fournit une surface lisse pour l'application du fini à plancher, même sur des surfaces usagées ou endommagées. Un excellent choix pour les zones à trafic élevé, car sa formule à séchage rapide minimise le temps d'arrêt.

- Idéal comme couche de base pour les finis à plancher
- Excellente résistance au glissement et résistant aux détergents
- Sécuritaire pour tous les types de plancher
- Idéal pour le contrôle de la poussière sur les planchers en béton
- Protège les revêtements de sol
- Sans solvant – aucune vapeur nocive et aucune odeur
- Biodégradable
- Certifié ECOLOGO (UL 2777)
- Couverture d'un 4 l est 1600 pi² à 2500 pi²

Pourquoi recommandons-nous un bouche-pores?

Les bouche-pores peuvent protéger votre investissement de plancher existant contre les abrasions et la saleté futures et peuvent améliorer la sécurité des planchers. Ils réduisent considérablement les coûts d'entretien. Les bouche-pores sont utilisés pour former une base avant l'application d'un fini et étant donné leur pourcentage élevé de solides, ils présentent peu ou pas de brillance. Un plancher scellé et non fini aura une apparence terne ou matte.



Vous cherchez des résultats exceptionnels?

Suivez avec l'application de notre fini à plancher Orbit!

Codes : 52064 (4 l)
52066 (20 l)

Codes :

53777 (4 l)
53779 (20 l)

